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 Fatsa Örencik mahallesinde 1960 yılından bu yana bakkal işletmeciliği yapan 90 yaşındaki
İhsan Yıldırak örnek kişiliğinin yanı sıra topladığı ve biriktirdiği plastik kapak ve atık 
malzemelerle geri dönüşümü önemine dikkat çekti.   63 yıl önce terzi olarak meslek hayatına
başlayan ve bir süre sonra motosiklet kazası geçiren İhsan Yıldırak iş yerine 1966 yılında köy
bakkalına çevirdi. Kendisinden sonra çevresine ve şehir merkezine açılan onca büyük
marketlere rağmen ayakta kalmayı başaran 90 yaşındaki İhsan Yıldırak geri dönüşüme sağldığı
katkı ile örnek bir davranış sergiledi.  Fatsa
Belediyesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürü Derya Özcan Ateşli İhsan Yıldırak’ın bakkalına
bizzat giderek plastik kapakları geri dönüşüme kazandırmak üzere teslim aldı.
Sevimli amca İhsan Yıldırak hangi yaşta olursa olsun , insanlığa, çevreye, Dünyaya, gelecek
nesillere  bırakılabilecek en güzel mirasın sağlıklı yaşanabilir bir çevre olduğunu davranışıyla
herkese gösterdi.
“ELİME GEÇEN PLASTİK KAPAKLARI ÇÖPE ATMADIM BİRİKTİRDİM”
 İhsan Yıldırak 90 yaşında olduğunu belirterek, “Ben 1960 yılında terzilik yapmaya başladım,
1966'da bir kaza geçirdim motosikletle ondan sonra iş yerimi bakkala çevirdim. Karınca
kararınca ekmek parası alıyorum Allah bereket versin. 60 seneden beri bakkal olarak hizmet
ediyorum vatandaşa. Ben bu plastik kapakları burada müşteriyi verdiğim sulardan ve kendi
içtiğimiz içeceklerden biriktir. Elime geçeni atmadım, sokaktan değil yani ben bu kapakları
birisine faydalı olmak için topladım. Geri dönüşümü işittim onun için topladım. 1 yıldan beri
biriktiriyorum Bir şeye yararlı olmak için Fatsa'da belediye görevlilerine rica ettim geldiler ve
onlara teslim ediyorum. Bu kapaklar çöp değil geriye dönüşüme kazandırmak lazım Fatsalılara
örnek olsun.” dedi.
“İHSAN AMCAMIZ ÖRNEK BİR DAVRANIŞ SERGİLEDİ”
 Fatsa Belediyesi İklim Değişikliği ve Sıfır Atık Müdürü Derya Özcan Ateşli ise yaptığı
açıklamada, “İhsan amcamızın kapakları geri dönüşüm için topladıklarını öğrendik. Aslında
belediyeye kendisi bir şekilde ulaştırmak istedi ama biz gerçekten örnek bir davranış olduğu için
biz kendisini ziyaret etmek istedik. O yüzden kendimiz geldik, hem onu ziyaret ettik elini öptük
hem de biriktirdiği geri dönüşüm malzemelerini teslim aldık. Şimdi onları geri dönüşüm tesisine
göndereceğiz ve biriktirme amacı yerine ulaşmış olacak.” diye konuştu.
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